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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült:  A Humán Bizottság 2024. március14-ei, munkaterv szerinti, nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal, I. emeleti tanácsterem  

 

Jelen voltak: Székely Antal elnök, Baráth Domonkos Dezső, Jónás Róbert és 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tagok 

  

Távol voltak: Jugovics Józsefné, Papp Péter Attila és Péter Dániel bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 3 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt. Javasolta, 

hogy a meghívóban kiküldött napirendi pontokat tárgyalják, a testületi előterjesztések közül pedig csak 

a bizottság hatáskörébe tartozókat (Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, A Hamvas Béla Gimnázium 

átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezése, A Sportszervezetek pénzügyi és szakmai beszámolója 

a 2023. évi támogatások felhasználásáról és az OSZE Labdarúgó Szakosztály 2024. évi támogatási 

szerződés módosításának jóváhagyása, Az Önkormányzati Szociális Szolgálat 2023. évi beszámolója a 

személyes gondoskodást nyújtó szolgáltatásokról, azok eredményességéről, Döntés fogorvosi ügyeleti 

hozzájárulási díjról, Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések). Javasolta, hogy azokat az 

előterjesztéseket véleményezze először a bizottság, melyhez jelen vannak meghívott vendégek. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak a napirendről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

64/2024. (III. 14.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága a 2024. március 14-ei, 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

Nyílt ülés 

1. A Képviselő-testület 2024. március 21-ei nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Zárt ülés: 

2. A Képviselő-testület 2024. március 21-ei zárt ülése előterjesztésének megvitatása 

3. Egyedi szociális kérelmek elbírálása 
 

Felelős: Székely Antal elnök  
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1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2024. március 21-ei nyílt ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

A Sportszervezetek pénzügyi és szakmai beszámolója a 2023. évi támogatások felhasználásáról és az 

OSZE Labdarúgó Szakosztály 2024. évi támogatási szerződés módosításának jóváhagyása 

 

Székely Antal elnök röviden ismertette az előterjesztést. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztés 

támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

65/2024. (III. 14.) határozata 

„A Sportszervezetek pénzügyi és szakmai beszámolója a 2023. évi támogatások felhasználásáról 

és az OSZE Labdarúgó Szakosztály 2024. évi támogatási szerződés módosításának jóváhagyása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Sportszervezetek pénzügyi és szakmai beszámolója a 2023. évi támogatások 

felhasználásáról és az OSZE Labdarúgó Szakosztály 2024. évi támogatási szerződés módosításának 

jóváhagyása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  
 

15 óra 6 perckor Bozsik Péter szakmai igazgató és Gálos Csaba szakosztályvezető távoztak a bizottság 

üléséről. 
 

 

A Hamvas Béla Gimnázium átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezése 

 

Vereckei Judit tankerületi igazgató röviden ismertette a javasolt átszervezéseket. Az egyik javasolt 

változás a Hamvas Béla Gimnázium feladatellátási hely sajátos nevelési igényű tanulók ellátásának 

kibővítése „autizmus spektrumzavarral küzdő” fogyatékossági típussal.  

A létszámokat módosítanák, de úgy, hogy az a maximális létszámot nem érintené.  

 

Dr. Radványiné Varga Andrea igazgató tájékoztatásul elmondta, az átszervezési javaslatokat 

megvitatták a különböző fórumok. A nevelőtestületből 15 fő igennel, 1 fő nemmel szavazott és 9 fő 

tartózkodott. A diákönkormányzat elfogadta. A szülőké még folyamatban van. 

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag kérdésére – Azt várja az iskola, hogy az esti, a felnőtt oktatás 

felfut, vagy népszerű lesz? – Dr. Radványiné Varga Andrea igazgató elmondta, ez a maximális 

létszám a levelező, esti tagozaton pillanatnyilag teljesen megfelel. A lemorzsolódást nem tudják 

kiszámítani, erre év végén tudnak válaszolni. A levelező sokkal inkább kedveltebb, mint az esti oktatás. 

Nagy volt a lelkesedés, az érdeklődés, de a félévi eredmények úgy zárultak, hogy a 30 tanulóból 10 

tanuló kapott átmenő jegyet. Nagy lemorzsolódásra lehet számítani. Teljesen reálisak a létszámadatok. 

Következő évben is hirdetni fogják a levelező tagozatot, de elképzelhető, hogy ebből összevont osztály 

lesz, és nem fog önálló osztályként működni. Az igény megvan rá, de hogy ez most mennyire reális és 

mennyire tudják a követelményeket teljesíteni, az egy más kérdés. A hiány még ott látszik, hogy a 

szakképzés struktúrája miatt esetleg azok, akik nem tudnak 5. év végén érettségi bizonyítványhoz jutni, 

ha erre van igény, ebben tudna segíteni a gimnázium. Tehát érettségi közeli állapotba került tanulókat 

rendes érettségi bizonyítványhoz juttatni. Az oktatásban itt jelentkezik egy olyan kérdés, ami a 

szakképzést és a gimnáziumi oktatást összekapcsolja. A bemenő rendszernél nagyon nagy a 

lemorzsolódás, mint ahogy régen is volt. Az iskola fő profilja továbbra is mindenképpen a nappali 

tagozat marad. 
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A SNI-vel kapcsolatban elmondta, két autista gyerekeket tud osztályonként fogadni a gimnázium. Ez 

annyiban biztosíték számukra, hogy nem halmozott, vagy nagy létszámban jelentkező csoportról van 

szó. Ez a többség számára megnyugtató, az ő gimnáziumi oktatásukat tudják biztosítani. 

 

Vereckei Judit tankerületi igazgató hozzátette, az, hogy ez az SNI kategória bekerül az 

alapdokumentumba, nem azt jelenti, hogy mindenkit fel kell venni, akinek ez a sajátos nevelési igénye. 

A gimnázium felvételi rendjének az autista tanulónak is meg kell felelnie. Ez a kategória mindkét 

tatabányai gimnázium és tatai gimnázium alapdokumentumában is benne van és vannak ott is ilyen 

tanulók. 

 

Fenyvesi Veronika osztályvezető elmondta, nagyon sok olyan autista gyerekkel találkozzanak, akik 

nagyon jól funkcionálnak és tudásbéli képességük sokszor kimagasló. Náluk a viselkedésben van 

egyfajta másság. A módszertan megismerésében a pedagógusokat is támogatják, erre megvannak a 

szakmai segítő lehetőségek. Az irányelv is az, hogy ezeknek a gyerekeknek is ugyanúgy meg kell adni 

a lehetőséget. 

 

Dr. Radványiné Varga Andrea igazgató jelezte, az oroszlányi gimnázium mindig befogadó 

gimnázium volt. Bízik benne, hogy a nevelőtestület kételkedő tagjai meg fog barátkozni ezzel. Kérte, 

hogy a továbbképzésekbe minél hamarabb bekapcsolódhassanak az érintett pedagógusok. 

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, 

szavazzanak az előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

66/2024. (III. 14.) határozata 

„A Hamvas Béla Gimnázium átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezése” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Hamvas Béla Gimnázium átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezése” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  
 

15 óra 18 perckor Jugovics Józsefné bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő 

bizottsági tagok száma: 5 fő. 
 

 

Az Önkormányzati Szociális Szolgálat 2023. évi beszámolója a személyes gondoskodást nyújtó 

szolgáltatásokról, azok eredményességéről 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

67/2024. (III. 14.) határozata 

„Az Önkormányzati Szociális Szolgálat 2023. évi beszámolója a személyes gondoskodást nyújtó 

szolgáltatásokról, azok eredményességéről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat 2023. évi beszámolója a személyes 

gondoskodást nyújtó szolgáltatásokról, azok eredményességéről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Döntés fogorvosi ügyeleti hozzájárulási díjról 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

68/2024. (III. 14.) határozata 

a „Döntés fogorvosi ügyeleti hozzájárulási díjról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Döntés fogorvosi ügyeleti hozzájárulási díjról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

 

Jónás Róbert bizottsági tag jelezte az előterjesztésben szerepel, hogy a Mindszenti utca burkolat 

átépítése, csapadékvíz elvezetése külön költségvetési keretből fog megvalósulni, előrehozottan.  

Felvetette, hogy a piac felújítását meg lehetne csinálni ebből az összegből. 

 

Székely Antal elnök elmondta, a Városfejlesztési Bizottságon született egy döntés, a felújításoknak van 

egy prioritási sorrendje. 

 

Jónás Róbert bizottsági tag helyesbített, a 7. pontban szerepel a volt piac újra aszfaltozása. 

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, 

szavazzanak az előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

69/2024. (III. 14.) határozata 

a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  
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Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról 

 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

70/2024. (III. 14.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

2. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2024. március 21-ei zárt ülése előterjesztésének 

megvitatása 

 

Székely Antal elnök tájékoztatta a jelenlévőket, hogy egy szakmai bizottság véleményezte a KFMKK 

igazgatói álláshelyére benyújtott pályázatokat és javaslatot tett a Képviselő-testületnek a nyertes pályázó 

személyére. A bizottság tagja volt egy közművelődési szakértő Budapestről, Vargáné Vojnár Katalin és 

jómaga.  

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, így 15 óra 31 perckor a bizottság nyílt ülését bezárta és zárt ülést 

rendelt el. 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 Székely Antal  

 elnök  bizottsági tag  


